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Lansingerland
Cc:
Subject: Fwd: Aanwijsplek asielzoekers Jacob Marislaan

Sommige mensen die dit bericht hebben ontvangen, ontvangen niet vaak e-mail van . Ontdek waarom dit belangrijk is 

Geachte leden van het college en gemeenteraad,

Met grote bezorgdheid richt ik mij tot u over het voornemen om een opvanglocatie voor asielzoekers te vestigen aan de Jacob Marislaan, pal naast de
plantenhal. Deze locatie is om meerdere redenen uiterst ongeschikt en roept in de buurt serieuze zorgen op over veiligheid, leefbaarheid en
menselijkheid, zowel voor de toekomstige bewoners van de opvang als voor de omwonenden.

Tijdens de informatie avond op dinsdag 8 april jl., verwoordde een medewerkster van het COA treffend de kwetsbaarheid  van deze mensen:
getraumatiseerde asielzoekers die onder erbarmelijke omstandigheden, dagen en weken gelopen hebben, hun familie en thuisland hebben achtergelaten
en ontvlucht zijn en die nu belanden in een onbekend land zonder sociaal vangnet. Juist zij verdienen een veilige, stabiele en ondersteunende
omgeving.

Daarbij komt de terechte zorg over veiligheid en integratie; hoe kun je integreren als je geplaatst wordt op een plek waar je je niet welkom voelt en
waar directe buren zich ernstig zorgen maken over leefbaarheid en veiligheid. Bovendien maakt de gemeente zich ook zorgen over de geïsoleerde plek
en hoe zij de veiligheid kunnen waarborgen. Zie nadelen publicaties aanwijsstok Jacob Marislaan. Daarnaast speelt de impact op de woningwaarde
mee. Uit onderzoek blijkt immers dat de huizen in de directe omgeving van opvanglocaties gemiddeld minimaal 5% in waarde dalen.

Opvallend is bovendien dat alle aangedragen locaties zich aan de rechterzijde van de N471 bevinden, terwijl er aan de andere kant, o.a. Wilderszijde,
waterrijk, Gouden Uilen buurt niets is aangewezen. Dat roept vragen op over de spreiding en de eerlijkheid van de selectie.

De beoogde locatie wordt volledig omsloten door de HSL, kassen, de Plantenhal, en een drukke doorgaande randweg. Naast al deze herrie is er in de
wijk een brommend geluid aanwezig, dat met name in de directe omgeving van de voorgestelde locatie hoorbaar is ( zie geluidskaart DCMR). Dit
geluid zorgt al langere tijd voor slapeloze nachten bij omwonenden en de bron is helaas nog steeds niet vastgesteld. Hoe kunnen we voor
getraumatiseerde asielzoekers hier een menswaardige opvang waarborgen?

Er lijkt vooral gekeken te zijn naar financiële aspecten, zoals het feit dat de grond eigendom is van de gemeente, in plaats van naar een
plan dat is gebaseerd op zorgvuldigheid en menselijkheid. De keuze voelt dan ook vooral als een rekensom, niet als een maatschappelijk
verantwoorde afweging.

Wij roepen de gemeente met klem op: ga terug naar de tekentafel. Kom met een doordacht, realistisch en menselijk plan, dat recht doet
aan zowel opvang van asielzoekers als aan leefbaarheid en veiligheid van onze wijk.

Hoogachtend,

, Bergschenhoek




